



Mdm Ng Fui Choo
Foon Yew High School - Kulai
Lot 1591, 1592, 1603 (Zon 24),
Jalan Persiaran Indahpura 6,
Taman Indahpura,
81000 Kulai, Johor.

致：宽柔中学古来分校 黄慧珠校长

2017 年 KDU 独中合作学校奖学金

为鼓励成绩优异的独中毕业生继续在学术领域精益求精、奋发上进，伯乐大学学院特别设立此奖学金予马来西亚华文独立中学高三毕业生。

伯乐大学学院将颁发 **2** 份奖学金予宽柔中学古来分校学生，此奖学金只适用于报读 **2017** 年 **1** 月至 **10** 月间开办的大学学士学位课程，奖学金得主将获得 **50%** 学费减免。

本届奖学金将以申请者 **2016** 年马来西亚华文独立中学高中统一考试成绩以及课外活动表现作为审核资格标准。凡符合资格的高三应届毕业生皆可在校方推荐下提出申请。奖学金申请条件如下：

- **2016** 年马来西亚华文独立中学高中统一考试成绩：**3** 科 **A** 或以上
- **2016** 年马来西亚华文独立中学高中统一英语考试成绩：**B6** 或以上
- 活跃于学校社团以及校内外活动
- 校长推荐信（包含学术与课外活动表现）

谨此随函附上奖学金申请表格，烦请贵校向学生发布这项讯息。奖学金申请表格原件以及附件（*校长推荐信、统考证书、高中毕业证书、奖状等，各证件复印本须经原校校长签证方为有效*）须于入学日期的前两周提交至伯乐大学学院（有关入学日期请查阅伯乐大学学院网站 www.kdu.edu.my），逾期者一概不受理。

欲知更多详情，请拨电至伯乐大学学院查询 **03-5565 0538**（分机：**0524**）/**017-267 9919**，或电邮联系 **Ms. Tang**（sy.tang@kdu.edu.my）。

谢谢。

林珍妘 启
伯乐大学学院全国营销经理

MEMORANDUM

TO : Mdm Ng Fui Choo
Principal, Foon Yew High School - Kulai

FROM : Alice Lim Chen Ying
Manager, KDU National Marketing

DATE : 20 February 2017

KDU UEC PARTNER SCHOOL SCHOLARSHIPS

1. OBJECTIVES

- i) To award to high flying, well-rounded candidates from Foon Yew High School, Kulai with outstanding results in their UEC examination.

2. DESCRIPTIONS

- i) 2 scholarships will be available
- ii) 50% tuition fee waiver
- iii) For all Degree programmes offered in KDU University College (UG Campus) & KDU College (DJ Campus)
- iv) Forecast/trial exam results may be used to apply

3. CRITERIA

- i) Obtain excellent results (3As and above) in the Senior Middle III Unified Examination Certificate (UEC)
- ii) Must obtain a credit in English (B6)
- iii) A recommendation letter from the Principal of your school
- iv) Active in extracurricular activities

4. TERMS & CONDITIONS

- i) This scholarship is only applicable for UEC students from above respective schools, and is open for registration for 2017 intakes only.
- ii) This scholarship is open for all degree programs conducted at UG and DJ Campus only and is applicable from January to October 2017 intakes only.
- iii) Applicants must fulfil the specific entry requirements of the programme applied for to be eligible for the scholarship.
- iv) All scholarship recipients must be enrolled as a full-time student and must continue to be a student at KDU College or University College, Selangor for the duration of the programme.
- v) The scholarship shall be reviewed yearly and an attainment of a minimum 3.0 CGPA (or equivalent) is required to be eligible for continuation of the scholarship for the following year.
- vi) All scholarship recipients are required to undergo a Scholars Development Programme of 50 hours per semester during the duration of their scholarship, which includes working with different departments within KDU for enhanced exposures, acting as Ambassador of KDU at various events, attending leadership development programmes etc, in order to continue their scholarship in subsequent year(s).
- vii) The scholarship awarded are not exchangeable for cash or any other alternatives.
- viii) This scholarship will be terminated if the student, for any reason, discontinued their studies in KDU UG or DJ campus.
- ix) KDU reserves all rights to amend or change the terms & conditions of the scholarship at any time without informing the student in advance. All decisions from KDU is final and non-negotiable.